
 MARIJANA SUMPOR: 

 - Dobro jutro. Poštovani gradonačelniče, zamjenice, poštovani predsjedniče, kolegice i  

 kolege zastupnici, predstavnici gradskih ureda, ustanova i trgovačkih društava, 

 Ja nastavljam isto tako sa životom u kvartovima. I moje pitanje je usmjereno na novi 

projekt Grada Zagreba a to su Zagrebački kvartovi kulture i spuštanje u zajednice koje do sada 

nisu imale priliku biti dotaknute sa kulturom koja je u principu bila do sada uvijek koncentrirana 

nekako ili u središtu Grada ili u nekim starijim naseljima.  

 Ako nam možete kratko objasniti, opisati za građane na koji način će se taj projekt 

provoditi u kvartovima. I posebno pitanje s moje strane na koji način će se moći i građani i 

mjesni odbori i gradske četvrti uključiti u te projekte i kako će se nastaviti nakon ovih inicijalnih 

koraka. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala lijepo. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite. 

 

 TOMISLAV TOMAŠEVIĆ: 

 - Odgovor će dati pročelnica Višnić. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Pročelnica Emina Višnić, izvolite. 

 

 EMINA VIŠNIĆ: 

 - Dobar dan. Lijepi pozdrav svima.  

 Hvala vam na ovom pitanju. Drago mi je da evo ni šest mjeseci nakon što je ova 

Skupština, ili nešto manje, osnovala novu ustanovu Centar za kulturno-društveni razvoj Novi 

prostori kulture možemo reći da je ustanova krenula sa onim što je dugoročni veliki program a 

to je da sve kvartove u Gradu Zagrebu obogatimo kulturnim sadržajem.  

Krenulo se sa jednim pilot projektom koji kreće evo idući vikend baš u Novom Jelkovcu dakle 

prije svega fokusirano na kvartove gdje ne postoji kulturna infrastruktura odnosno gdje je ona 

ajmo reći tako minimalna. Već ovo ljeto idemo kroz tri kvarta, znači Novi Jelkovec, Sveta 

Klara, Malešnica. Na jesen u 9. mjesecu, to je još ljeto, Siget, Gajevo i Srednjaci i Ravnice. 

Drago mi je da naša ustanova koja tek zapravo gradi kapacitete ali već surađuje sa vijećima 

gradskih četvrti primjerice pokrenut je kontinuirani tjedni kino program u jednom prostoru 

mjesne uprave na Knežiji. Osim toga pokrenuti su i redovni glazbeni programi ovog puta i u 

centru grada tako da ustanova djeluje na različitim područjima.  

 Cilj je sukladno strategiji koju je donijela ova Skupština odnosno Planu razvoja kulture 

do 2030. pokriti sve kvartove kako kroz rad ove ustanove koja je jedina gradska ustanova koja 

radi na razini cijelog grada na kvartovskoj kulturi također intenzivno radimo, paralelno 

ostvarujemo suradnju i ulažemo u postojeću infrastrukturu i programe centara za kulturu u 

kvartovima gdje oni postoje, koji su na žalost bili poprilično zapušteni… 

……(Zvučni signal ograničenja vremena)…… 

 …i infrastrukturno i programski. Hvala. 

 

 JOŠKO KLISOVIĆ:  

 - Hvala lijepo. Nema dodatno. Dobro. Idemo dalje. 

 


